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PL: 

Stosowanie CBD do celów leczniczych, profilaktycznych oraz poprawy ogólnego dobrostanu 

człowieka od kilku lat zyskuje na popularności. Każdego dnia lekarze oraz farmaceuci w 

Polsce i na świecie otrzymują od swoich pacjentów pytania o zasadność stosowania 

preparatów z kannabidiolem, spodziewane efekty, a także dobór produktu. W czasie 

wykładu podjęta zostanie próba rozstrzygnięcia tego, czy stosowanie CBD to tylko chwilowa 

moda czy istotna metoda wspierania zdrowia pacjentów, która na stałe wpisze się w 

praktykę medyczną lekarzy wszystkich specjalizacji. Jeżeli  to tylko moda - jak wykorzystać ją 

dla dobra pacjentów? Jeżeli zaś nowa metoda terapeutyczna - jakie warunki muszą zostać 

spełnione, aby była skuteczna i bezpieczna? Na te i inne pytania odpowiedzi znajdują się w 

najnowszych odkryciach naukowych.  

 


